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متن پرسش

با عرض سلام خدمت استاد گرانمایه: ببخشید وقت شما رو میگیرم. در بحث شرف الشمس دیدم که

شما سفارش کرده بودید که زیاد این بحث ها رو دنبال نکنید ولی چون دیدم گروهی این انگشتر و

مطلب حک شده آن را جادو میخوانند و میفرمایند مملکت رو دارند با جادو نگه میدارند (و احتمالا

خواستند به شخص رهبری اشاره کنند) خواستم نظر شما رو جویا شوم. و من االله توفیق

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: این حرفها نیست. تنها میتوان گفت روایات محکمی پشت قضیهی

«شرف الشمس» وجود ندارد، نه اینکه یک جریان جادوگری در صحنه است! تازه مگر جادوگران چقدر

قدرت دارند که بتوانند مملکت را اداره کنند؟!! اگر میتوانستند خودشان را از این فقر و فلاکتها نجات

میدادند. موفق باشید


